
Møteprotokoll

Utvalg: Hovedutvalg helse og omsorg
Møtested: Kommunestyresalen
Dato: 01.12.2021
Tid: Kl. 17:00

Følgende medlemmer møtte Parti
Kenneth Halleland AP
Ruth Mariann Hop AP
Geir Aarvik FRP
Veronica Helen Ørpetvedt FRP
Lillian Levik Løndalen KL
Susan Elin Borg KL
Yngve Eriksen KRF

Forfall Parti Varamedlem Parti
Inge Jacob Ekornsæter H Ole Kristian Nilsen H
Anne Grete Hegerland Naley SP Olaug Vikingstad SP

Møtenotater:
Utvikling- og ressurssjef Siv Anita Lilleskog orienterte om årsturnus i et heltidskulturperspektiv.
SLT-koordinator Siri Merete Alfheim orienterte om årlig rapportering for tiltak i rusmiddelpolitisk
handlingsplan.
Innkalling godkjent. Hop foreslo at sak 31/21 ble behandlet som første sak, og at saklisten deretter
ble behandlet i oppsatt rekkefølge.
Forslag enstemmig vedtatt. Sakliste deretter godkjent. Saker meldt under Eventuelt.

Hop (Ap) foreslo følgende personer til å underskrive protokollen sammen med møteleder:
Løndal (KL) og Eriksen (KrF)

Forslaget fremsatt av Hop (Ap) enstemmig vedtatt.

Møteslutt: 20:10.
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029/21 Møteplan  2022 - Hovedutvalg helse og omsorg 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
Hovedutvalg helse og omsorg vedtar følgende møteplan for 2022:  
 
Onsdag 19. januar 
Onsdag 16. februar 
Onsdag 16. mars  
Onsdag 18. mai 
Onsdag 15. juni 
 
 
Onsdag 7. september 
Onsdag 26. oktober 
Onsdag 9. november* (budsjettmøte) 
Onsdag 23. november 
 
Møtetidspunktet fastsettes til kl. 18.00. Dersom det skal avholdes orienteringer i forkant av møtet, 
avholdes disse fra kl. 17.00.  
 
 

01.12.2021 Hovedutvalg helse og omsorg 

 

Behandling 

Innstilling enstemmig vedtatt.  
 

HHO - 029/21 Vedtak: 

Hovedutvalg helse og omsorg vedtar følgende møteplan for 2022:  
 
Onsdag 19. januar 
Onsdag 16. februar 
Onsdag 16. mars  
Onsdag 18. mai 
Onsdag 15. juni 
 
 
Onsdag 7. september 
Onsdag 26. oktober 
Onsdag 9. november* (budsjettmøte) 
Onsdag 23. november 
 
Møtetidspunktet fastsettes til kl. 18.00. Dersom det skal avholdes orienteringer i forkant av møtet, 
avholdes disse fra kl. 17.00.  
 
 

 

 

030/21 Søknad om skjenkebevilling - Pang And Ramys Restaurant DA 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
1. Karmøy formannskap viser til Karmøy kommunes alkoholpolitiske retningslinjer for 2020 – 2024, 
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vedtatt i kommunestyret 14.12.2020 og 08.02.2021 og bevillingen må utøves i henhold til disse. 

 
2. Formannskapet innvilger alminnelig skjenkebevilling jf. Karmøy kommunes alkoholpolitiske 

retningslinjer, serveringsloven og alkohollovens kap. 4, kommunale skjenkebevillinger i resterende 
del av bevillingsperioden som opphører 30.06.2024 slik: 

Skjenkested:                              Pang And Ramys Restaurant DA  
Bevillingssøker/org.nr.:                      Pang And Ramys Restaurand DA/926057170 
Godkjent styrer:                              Ramy Ahmed Mohammed, f. 21.08.1989 
Stedfortreder:                             Fritatt jf alkohollovens § 1-7c, 1. ledd 
 
Det innvilges serveringsbevilling og alminnelig skjenkebevilling for alkoholholdig drikk i gruppe 
1 og 2: Drikk som inneholder over 2,5 og mindre enn 22 volumprosent alkohol. 

 
Bevillingen gjelder i restaurant i 1. etasje i Vestre Karmøyveg 329, 4270 Åkrehamn (tidligere 
Wong House).   
Uteservering tillates ikke.  

 
3. Skjenkebevillingene er knyttet til lokalet. Lokalet må til enhver tid være godkjent til formålet av 

bygningsmyndighetene, brannvesenet og Mattilsynet og krav fra disse må etterkommes. Eventuelle 
endringer av lokalene må alltid forhåndsgodkjennes i form av søknad til kommunen. 

 
4. Det kreves internkontrollsystem i henhold til kap. 8 i forskrift til alkoholloven. 

 
5. Bevillingshaver plikter å gi innsyn i varelager og regnskaper til bevillingsmyndighet og 

skjenkekontrollører. 

 
6. Bevillingen blir gitt under forutsetning av at det ikke er anmerkninger fra skatteetaten. Dersom 

skjenkestedet får økonomiske restanser som manglende innbetalinger av skatter, avgifter, 
merverdiavgift eller omsetningsavgift av omsatt mengde alkoholholdig drikk, kan bevillingen tas 
opp til ny vurdering. 

 
7. Det tillates ikke noen form for pengespill (poker/nettspill osv) i lokaler hvor det skjenkes alkohol. 

 
8. Skjenketider framkommer i de til enhver tids gjeldende alkoholpolitiske retningslinjer for Karmøy. 

Nasjonale føringer kan medføre endringer. 

 
9. For å opprettholde en god likestillingsprofil, godt omdømme og unngå at barn og unge får uheldige 

opplevelser av bylivet/skjenkenæringen tillater Karmøy kommunestyre ikke 
driftskonsept/underholdning på skjenkesteder som:  

stripping, erotisk dans, toppløs-servering, undertøyshow eller servering av mat/drikke på kropp 
(for eksempel sushi, drikkeleker/konkurranser mm)  

 
10. Det tillates ikke skjenking på kreditt.   
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11. Prikktildeling og inndragning av salgs- og skjenkebevillinger  

Overtredelser som medfører prikktildeling, antall prikker og saksbehandling framkommer i 
alkoholforskriftens § 10-3 og i Karmøy kommunes alkoholpolitiske retningslinjer punkt X).  

 
 
 

01.12.2021 Hovedutvalg helse og omsorg 

 

Behandling 

Innstilling vedtatt med 8 stemmer mot 1 stemme (KrF 1).  
 

HHO - 030/21 Vedtak: 

 
1. Karmøy formannskap viser til Karmøy kommunes alkoholpolitiske retningslinjer for 2020 – 2024, 

vedtatt i kommunestyret 14.12.2020 og 08.02.2021 og bevillingen må utøves i henhold til disse. 

 
2. Formannskapet innvilger alminnelig skjenkebevilling jf. Karmøy kommunes alkoholpolitiske 

retningslinjer, serveringsloven og alkohollovens kap. 4, kommunale skjenkebevillinger i resterende 
del av bevillingsperioden som opphører 30.06.2024 slik: 

Skjenkested:                              Pang And Ramys Restaurant DA  
Bevillingssøker/org.nr.:                      Pang And Ramys Restaurand DA/926057170 
Godkjent styrer:                              Ramy Ahmed Mohammed, f. 21.08.1989 
Stedfortreder:                             Fritatt jf alkohollovens § 1-7c, 1. ledd 
 
Det innvilges serveringsbevilling og alminnelig skjenkebevilling for alkoholholdig drikk i gruppe 
1 og 2: Drikk som inneholder over 2,5 og mindre enn 22 volumprosent alkohol. 

 
Bevillingen gjelder i restaurant i 1. etasje i Vestre Karmøyveg 329, 4270 Åkrehamn (tidligere 
Wong House).   
Uteservering tillates ikke.  

 
3. Skjenkebevillingene er knyttet til lokalet. Lokalet må til enhver tid være godkjent til formålet av 

bygningsmyndighetene, brannvesenet og Mattilsynet og krav fra disse må etterkommes. Eventuelle 
endringer av lokalene må alltid forhåndsgodkjennes i form av søknad til kommunen. 

 
4. Det kreves internkontrollsystem i henhold til kap. 8 i forskrift til alkoholloven. 

 
5. Bevillingshaver plikter å gi innsyn i varelager og regnskaper til bevillingsmyndighet og 

skjenkekontrollører. 

 
6. Bevillingen blir gitt under forutsetning av at det ikke er anmerkninger fra skatteetaten. Dersom 

skjenkestedet får økonomiske restanser som manglende innbetalinger av skatter, avgifter, 
merverdiavgift eller omsetningsavgift av omsatt mengde alkoholholdig drikk, kan bevillingen tas 
opp til ny vurdering. 

 



Side 6 av 16 

 

7. Det tillates ikke noen form for pengespill (poker/nettspill osv) i lokaler hvor det skjenkes alkohol. 

 
8. Skjenketider framkommer i de til enhver tids gjeldende alkoholpolitiske retningslinjer for Karmøy. 

Nasjonale føringer kan medføre endringer. 

 
9. For å opprettholde en god likestillingsprofil, godt omdømme og unngå at barn og unge får uheldige 

opplevelser av bylivet/skjenkenæringen tillater Karmøy kommunestyre ikke 
driftskonsept/underholdning på skjenkesteder som:  

stripping, erotisk dans, toppløs-servering, undertøyshow eller servering av mat/drikke på kropp 
(for eksempel sushi, drikkeleker/konkurranser mm)  

 
10. Det tillates ikke skjenking på kreditt.   

 
11. Prikktildeling og inndragning av salgs- og skjenkebevillinger  

Overtredelser som medfører prikktildeling, antall prikker og saksbehandling framkommer i 
alkoholforskriftens § 10-3 og i Karmøy kommunes alkoholpolitiske retningslinjer punkt X).  

 
 
 

 

 

031/21 Årlig rapportering for tiltak i rusmiddelpolitisk handlingsplan 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
1.          Hovedutvalg helse og omsorg tar rapport som viser status og utvikling av tiltakene i 
rusmiddelpolitisk handlingsplan til orientering. 

 
 

30.11.2021 Eldrerådet 
 

Behandling 

Eldrerådet støtter enstemmig rådmannens innstilling. 
 

ELD - 032/21 Vedtak: 

1.          Hovedutvalg helse og omsorg tar rapport som viser status og utvikling av tiltakene i 
rusmiddelpolitisk handlingsplan til orientering. 

 
 

30.11.2021 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 
 

Behandling 

Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig rådmannens innstilling. 
 

RFM - 032/21 Vedtak: 

1.          Hovedutvalg helse og omsorg tar rapport som viser status og utvikling av tiltakene i 
rusmiddelpolitisk handlingsplan til orientering. 



Side 7 av 16 

 

 
 

01.12.2021 Hovedutvalg helse og omsorg 

 

Behandling 

Sak behandlet før 29/21.  
 
Hop (Ap) ba om at SLT-koordinator kommer tilbake til hovedutvalget for å orientere om Ungdata-
undersøkelsen nå resultatene av undersøkelsen er klar.  
 
Innstilling enstemmig vedtatt.  
 
 
 

HHO - 031/21 Vedtak: 

Hovedutvalg helse og omsorg tar rapport som viser status og utvikling av tiltakene i rusmiddelpolitisk 
handlingsplan til orientering. 
 
 

 

 

032/21 Opphør av avtale om matombringing 
 

Kommunalsjef helse og omsorg sitt forslag til vedtak: 
Hovedutvalget helse- og omsorg tar til orientering at gjeldende ordning med matombringing 
opphører fra og med 1. februar 2022.  
 

Vedtak som innstilling fra Eldrerådet - 30.11.2021 - 025/21 

Eldrerådet tar saken til orientering. Men vil be om at administrasjonen fortsetter å arbeide med 
saken med sikte på å få til en løsning for de eldre som er prioriterte på grunn av fare for 
underernæring. 
 
 

Vedtak som innstilling fra Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne - 30.11.2021 - 030/21 

Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne tar saken til orientering. Men vil be om at 
administrasjonen fortsetter å arbeide med saken med sikte på å få til en løsning for de eldre som er 
prioriterte på grunn av fare for underernæring. 
 

30.11.2021 Eldrerådet 
 

Behandling 

Reiersen foreslo: 
Eldrerådet tar saken til orientering. Men vil be om at administrasjonen fortsetter å arbeide med saken 
med sikte på å få til en løsning for de eldre som er prioriterte på grunn av fare for underernæring. 
Reiersens forslag enstemmig vedtatt. 
 
 

ELD - 025/21 Vedtak: 

Eldrerådet tar saken til orientering. Men vil be om at administrasjonen fortsetter å arbeide med 
saken med sikte på å få til en løsning for de eldre som er prioriterte på grunn av fare for 
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underernæring. 
 
 

30.11.2021 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 
 

Behandling 

Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig eldrerådets innstilling. 
 

RFM - 030/21 Vedtak: 

Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne tar saken til orientering. Men vil be om at 
administrasjonen fortsetter å arbeide med saken med sikte på å få til en løsning for de eldre som er 
prioriterte på grunn av fare for underernæring. 
 

01.12.2021 Hovedutvalg helse og omsorg 

 

Behandling 

Hop (Ap) fremmet innstillingen fra råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne:  
Hovedutvalg helse og omsorg tar saken til orientering. Men vil be om at administrasjonen fortsetter å 
arbeide med saken med sikte på å få til en løsning for de eldre som er prioriterte på grunn av fare for 
underernæring. 
 
Forslaget fremsatt av Hop (Ap) enstemmig vedtatt. 
 

HHO - 032/21 Vedtak: 

Hovedutvalg helse og omsorg tar saken til orientering. Men vil be om at administrasjonen fortsetter å 
arbeide med saken med sikte på å få til en løsning for de eldre som er prioriterte på grunn av fare for 
underernæring. 
 
 

 

 

033/21 Bruker- og pårørendeundersøkelse 2021 - Personer med 

utviklingshemming 
 

Kommunalsjef helse og omsorg sitt forslag til vedtak: 

Hovedutvalg helse og omsorg tar bruker- og pårørende-/brukerrepresentantundersøkelsene 
for personer med utviklingshemming utført gjennom bedrekommune.no til orientering. 
 
 
 

Vedtak som innstilling fra Eldrerådet - 30.11.2021 - 028/21 

Eldrerådet tar undersøkelsen til orientering. Det er fint at tjenestene blir kvalitetssikret med slike 
undersøkelser. 
 

Vedtak som innstilling fra Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne - 30.11.2021 - 028/21 

Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne ser positivt på den undersøkelsen som har vært og 
ønsker jevnlige undersøkelser. 
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30.11.2021 Eldrerådet 
 

Behandling 

Reiersen foreslo: 
Eldrerådet tar undersøkelsen til orientering. Det er fint at tjenestene blir kvalitetssikret med slike 
undersøkelser. 
Reiersens forslag enstemmig vedtatt. 
 

ELD - 028/21 Vedtak: 

Eldrerådet tar undersøkelsen til orientering. Det er fint at tjenestene blir kvalitetssikret med slike 
undersøkelser. 
 

30.11.2021 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 
 

Behandling 

Stangeland foreslo: 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne ser positivt på den undersøkelsen som har vært og 
ønsker jevnlige undersøkelser. 
Stangelands forslag enstemmig vedtatt. 
 

RFM - 028/21 Vedtak: 

Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne ser positivt på den undersøkelsen som har vært og 
ønsker jevnlige undersøkelser. 
 

01.12.2021 Hovedutvalg helse og omsorg 

 

Behandling 

Handlingsplan, foreslått av Ruth Mariann Hop, Arbeiderpartiet 

Hovedutvalget forventer at det lages en handlingsplan ut fra resultatene i undersøkelsen, og at det 
blir gjentatt undersøkelser jevnlig for å se at tiltakene treffer. En forventer også at det jobbes for å få 
opp prosentandelen av gjennomførte svar fra pårørende. 
 

Hop (Ap) fremmet følgende tilleggsforslag på vegne av Ap, FrP, KrF og Sp: 
Hovedutvalget forventer at det lages en handlingsplan ut fra resultatene i undersøkelsen, og at det 
blir gjentatt undersøkelser jevnlig for å se at tiltakene treffer. En forventer også at det jobbes for å få 
opp prosentandelen av gjennomførte svar fra pårørende. 
 
 
Innstilling enstemmig vedtatt. Tilleggsforslaget fremsatt av Hop (Ap) på vegne av Ap, FrP, KrF og Sp 
enstemmig vedtatt.  
 
 

HHO - 033/21 Vedtak: 

Hovedutvalg helse og omsorg tar bruker- og pårørende-/brukerrepresentantundersøkelsene for 
personer med utviklingshemming utført gjennom bedrekommune.no til orientering. 

Hovedutvalget forventer at det lages en handlingsplan ut fra resultatene i undersøkelsen, og at det 
blir gjentatt undersøkelser jevnlig for å se at tiltakene treffer. En forventer også at det jobbes for å få 
opp prosentandelen av gjennomførte svar fra pårørende. 
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034/21 Brukerundersøkelse 2021 - Fysio- og ergoterapitjenesten 
 

Kommunalsjef helse og omsorg sitt forslag til vedtak: 

Hovedutvalg helse og omsorg tar brukerundersøkelsen for fysio- og ergoterapitjenesten 
utført gjennom bedrekommune.no til orientering. 
 

Vedtak som innstilling fra Eldrerådet - 30.11.2021 - 027/21 

Eldrerådet tar brukerundersøkelsen til orientering. 
Eldrerådet oppfordrer kommunen til ikke bare å ta saken til etterretning, men vurderer om de 
områder med svakere "karakterer" (f.eks. "Informasjon: 4,7" + "Resultat for bruker: 4,8" bør gjøres 
noe med. 
 
 

30.11.2021 Eldrerådet 
 

Behandling 

Reiersen foreslo: 
Eldrerådet tar brukerundersøkelsen til orientering. 
Ravnsnæs foreslo: 
Eldrerådet oppfordrer kommunen til ikke bare å ta saken til etterretning, men vurderer om de 
områder med svakere "karakterer" (f.eks. "Informasjon: 4,7" + "Resultat for bruker: 4,8" bør gjøres 
noe med. 
Reiersens og Ravsnæs forslag enstemmig vedtatt. 
 

ELD - 027/21 Vedtak: 

Eldrerådet tar brukerundersøkelsen til orientering. 
Eldrerådet oppfordrer kommunen til ikke bare å ta saken til etterretning, men vurderer om de 
områder med svakere "karakterer" (f.eks. "Informasjon: 4,7" + "Resultat for bruker: 4,8" bør gjøres 
noe med. 
 
 

30.11.2021 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 
 

Behandling 

Stangeland foreslo: 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne poengterer viktigheten av universell utforming av 
fysioterapeutenes lokaler.  
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig kommunalsjefens forslag til 
vedtak med Stangelands forslag. 
 

RFM - 029/21 Vedtak: 

Hovedutvalg helse og omsorg tar brukerundersøkelsen for fysio- og ergoterapitjenesten 
utført gjennom bedrekommune.no til orientering. 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne poengterer viktigheten av universell utforming av 
fysioterapeutenes lokaler.  
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01.12.2021 Hovedutvalg helse og omsorg 

 

Behandling 

Eriksen (KrF) fremmet innstillingen fra eldrerådet:  
Hovedutvalg helse og omsorg tar brukerundersøkelsen til orientering.  
 
Hovedutvalg helse og omsorg oppfordrer kommunen til ikke bare å ta saken til etterretning, men 
vurderer om de områder med svakere "karakterer" (f.eks. "Informasjon: 4,7" + "Resultat for bruker: 
4,8" bør gjøres noe med. 
 
Forslaget fremsatt av Eriksen (KrF) enstemmig vedtatt.  
 
 
 

HHO - 034/21 Vedtak: 

Hovedutvalg helse og omsorg tar brukerundersøkelsen til orientering. 
Hovedutvalg helse og omsorg oppfordrer kommunen til ikke bare å ta saken til etterretning, men 
vurderer om de områder med svakere "karakterer" (f.eks. "Informasjon: 4,7" + "Resultat for bruker: 
4,8" bør gjøres noe med. 
 
 

 

 

035/21 Handlingsplan mot vold i nære relasjoner 2021 - 2026 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
 

Karmøy kommunestyre vedtar handlingsplanen mot vold i nære relasjoner 2021-
2026. 
 

Vedtak som innstilling fra Hovedutvalg oppvekst og kultur - 03.11.2021 - 035/21 

Karmøy kommunestyre vedtar handlingsplanen mot vold i nære relasjoner 2021-
2026. 
 

Vedtak som innstilling fra Eldrerådet - 30.11.2021 - 026/21 

Eldrerådet tar den reviderte handlingsplanen mot vold i nære relasjoner til orientering og støtter de 
prioriterte satsingsområdene som skal prioriteres. 
 

03.11.2021 Hovedutvalg oppvekst og kultur 
 

Behandling 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

HOK - 035/21 Vedtak: 

Karmøy kommunestyre vedtar handlingsplanen mot vold i nære relasjoner 2021-
2026. 
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30.11.2021 Eldrerådet 
 

Behandling 

Reiersens foreslo: 
Eldrerådet tar den reviderte handlingsplanen mot vold i nære relasjoner til orientering og støtter de 
prioriterte satsingsområdene som skal prioriteres. 
Reiersens forslag enstemmig vedtatt. 
 

ELD - 026/21 Vedtak: 

Eldrerådet tar den reviderte handlingsplanen mot vold i nære relasjoner til orientering og støtter de 
prioriterte satsingsområdene som skal prioriteres. 
 

30.11.2021 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 
 

Behandling 

Helgesen foreslo følgende pkt. 2: 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne ønsker også at det blir fokus på bakenforliggende 
tilstander/ukjent diagnose.  
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig rådmannen forslag og Helgesens 
forslag til pkt 2. 
 
 

RFM - 031/21 Vedtak: 

1. Karmøy kommunestyre vedtar handlingsplanen mot vold i nære relasjoner 
2021-2026. 
2. Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne ønsker også at det blir fokus på bakenforliggende 

tilstander/ukjent diagnose.  

 
 

01.12.2021 Hovedutvalg helse og omsorg 

 

Behandling 

Innstilling enstemmig vedtatt.  
 

HHO - 035/21 Vedtak: 

Karmøy kommunestyre vedtar handlingsplanen mot vold i nære relasjoner 2021-
2026. 
 

 

 

036/21 Bosetting flyktninger 2022 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
1. Karmøy kommune vil bosette 44 flyktninger i 2022. Dette er i henhold til anmodningen fra           

Integrerings- og mangfoldsdirektoratet (IMDi).  
2. Øker bosettingsbehovet kan Karmøy kommune bosette inntil 80 flyktninger i 2022.           

Forutsetningen vil være at bemanningen må styrkes med 1-2 stillinger.  
3. Covid-19 situasjonen skaper fortsatt noe usikkerhet rundt utreise fra de landene som           

flyktningene befinner seg i. Bosettingsbudsjettet tar derfor kun høyde for inntekter tilsvarende          
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en bosetting av 31 flyktninger i 2022. Eventuelt behov for budsjettregulering vil bli tatt i løpet          
av året. 

 
 
 
 

01.12.2021 Hovedutvalg helse og omsorg 

 

Behandling 

Innstilling enstemmig vedtatt.  
 

HHO - 036/21 Vedtak: 

 
1. Karmøy kommune vil bosette 44 flyktninger i 2022. Dette er i henhold til anmodningen fra           

Integrerings- og mangfoldsdirektoratet (IMDi).  
2. Øker bosettingsbehovet kan Karmøy kommune bosette inntil 80 flyktninger i 2022.           

Forutsetningen vil være at bemanningen må styrkes med 1-2 stillinger.  
3. Covid-19 situasjonen skaper fortsatt noe usikkerhet rundt utreise fra de landene som           

flyktningene befinner seg i. Bosettingsbudsjettet tar derfor kun høyde for inntekter tilsvarende          
en bosetting av 31 flyktninger i 2022. Eventuelt behov for budsjettregulering vil bli tatt i løpet          
av året. 

 
 
 
 

 

 

037/21 Samlesak for referatsaker 
 

 

 

01.12.2021 Hovedutvalg helse og omsorg 

 

Behandling 

Alle referatsakene tatt til etterretning.  
 

HHO - 037/21 Vedtak: 

Referatsakene er tatt til etterretning. 
 
 

 

 

017/21 Kommunens systematiske folkehelsearbeid - løpende oversikt høsten 

2021 
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018/21 Orientering om utsett evaluering Rus og psykisk helse - BrukerPlan 
 

 

 

 

 

 

 

 

038/21 Samlesak for spørsmål 
 

 

 

01.12.2021 Hovedutvalg helse og omsorg 

 

Behandling 

 

1) Borg (KL) stilte spørsmål vedrørende nattevakt-tjenesten:  
Karmøylista har fått flere tilbakemeldinger fra eldre og pårørende ang. Nattevakt-tjenesten i 
kommunen. 
Det går ikke på de ansatte. De gjør en utmerket jobb. 
Det handler mer om utrygghet ift. responstid og prioriteringer som gjøres. 
Skulle uhellet være ute og alarmen blir trykket på midt på natten, tar det 25-30 min. før nattevaktene 
kan være på plass. Dette gjelder spesielt i utkantstrøkene i Karmøy. 
Kan kommunalsjefen si noe om bemanningen, og hvilke utfordringer en opplever innen denne 
tjenesten? 
 
Kommunalsjef Olsen-Sund besvarte spørsmålet:  
Det er 11 personer som er i arbeid per nattevakt. Basen og oppmøtested er midt (Kopervik), dvs. de 
starter vakten sin her. De ansatte er imidlertid delt opp i 4 team, fordel på Sør (Skudenes og Åkra), 
Midt (Kopervik og Vea), og 2 team som drar nord, hvor et team stort sett opphoder seg i Avaldsnes 
og Torvastad området, mens det siste stort sett oppholder seg på fastlandssiden.  Det er stort sett 
fastsatt hvor man skal og man forsøker å besøke brukerne på tilnærmet samme tidspunkt. Det kan 
imidlertid ha oppstått noe på dagtid som må følges opp på kveldstid. Når det gjelder alarmer så er 
det slik at dersom responssenteret ikke får kontak med en bruker som trykker på alarmen skal disse 
alarmene ha førsteprioritert.  
 
Borg (KL) ønsket oversikt over antall utløste alarmer.  
 
Kommunalsjef Olsen-Sund gav tilbakemedling om at man kan hentes ut tall til neste møte, og at 
hovedutvalget skal få informasjon om hva som gjøres innen velferdsteknologifeltet i et senere møte.  
 
2) Hop (Ap) stilte innsendt spørsmål vedrørende kommuneoverlege/smittevernlege:  
Ønsker informasjon om situasjonen rundt ansettelse av kommuneoverlege og smittevernoverlege. 
Kommunalsjef Olsen-Sund besvarte spørsmålet:  
Man har ikke lyktes med å få tak i en kommuneoverlege enda, men jobber nå med ny utlysning hvor 
kommunen får hjelp av et bemanningsbyrå. Når det gjelder smittevernlege er det kommet inn en 
søker, men alt er ikke ferdigforhandlet enda. Man ser på både behovet for kommuneoverlege og 
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smittevernlege på kort og på lang sikt og forsøker å løse oppgavene på best mulig måte inntil 
stillingene er besatt.  
 
 
3)Hop (Ap) stilte spørsmål om status for korona og koronateam: 
Ønsker generell informasjon rundt koronasituasjonen i Karmøy. Eksempelvis smittesituasjon, 
vaksinearbeid/vaksinasjonsgrad og styring av koronateam. Hvor mange jobber nå i koronateamet og 
hvor hentes de fra? 
 
Vi har hatt en utfordring med å få nok helsesykepleiere inn på helsestasjonene og i 
skolehelsetjenesten. Stemmer det at det er flere av de som i utgangspunktet jobber med barn og 
unge som fortsatt blir rekruttert inn i koronateamet? Hvis det er slik, hvilke alternativer er det sett på 
i forhold til rekruttering og hvilke alternativer blir evt satt inn der det mangler ansatte innen 
skolehelsetjeneste, psykisk helseteam, helsestasjoner mm? 
Kommunalsjef Olsen-Sund besvarte spørsmålet:  
Det jobbes med å få på plass kommuneoverlege og smittevernlege. Disse stillingene har ikke siden 
2018 ligget i helse- og omsorgsetaten, men vært en del av rådmannens stab. I en pandemi er selvsagt 
ikke skillene mellom hvor man ligger organisatorisk framtredende da alle må trø til og hjelpe 
hverandre.  
Selve testingen på tidligere i helse, men i august i fjor ble det opprettet et eget koronateam. Det ble i 
den forbindelse lyst ut etter faste ansatte og koronasenteret ble plassert under kommuneoverlegen. 
Nå i den situasjonen vi står i uten kommuneoverlege er koronasenteret flyttet til helse og omsorg og 
ligger nå under Tore Skeie som også har ansvar for legevakt og helsestasjon. Per i dag er det 11 fast 
ansatte i ulik prosentstilling ved koronateamet. Man trappet ned, men ser nå behov for flere ansatte 
som kan bidra. Derfor har man nå gått ut til de ulike virksomhetene i kommunen med forespørsel om 
noen kan tenke seg å jobbe ekstra, dvs. at det ikke skal gå ut over ordinær drift, men komme i tillegg. 
Man tester på dagtid og vaksinerer på kveldstid.  
Når det gjelder vaksinasjon er man ferdig å vaksinere alle over 65 år som mottar kommunale 
tejenester og man tror man vil være ferdig med å vaksinere alle over 65 år før jul. Det er også nå 
sendt ut invitasjoner til noen over 55 år med tilbud om vaksine. Det som nå er svært utfordrende er 
at det er ganske mye smitte i samfunnet. Dette får selvsagt betydning for driften av tjenestene i 
kommunen.  
 
 
4)  Ørpetvedt (FrP) fremmet forslag om tilrettelegging for grunnleggende kunnskap til 
hverdagsmestring for innbyggere med tidligere rusavhengighet:  
SLT skal ta initiativ til samarbeid med frivillige lag/ideelle organisasjoner og Nav for at innbyggere 
med tidligere rusavhengighet skal få grunnleggende kunnskap om hverdagsmestring. 
 
Blåkors i bl.a Stavanger og Sandnes har gode erfaringer med samarbeid og oppfølging av denne 
målgruppen sammen med respektive kommuner og lag / forretninger. Konseptet går under 
benevnelsen «Steg for steg». 
 
Kommunalsjef Olsen-Sund besvarte forslaget med at administrasjonen skal se på forslaget.  
 
5) Borg (KL) stilte spørsmål om det var flere aktuttplasseringer i barnevernet?  
 
Kommunalsjef Olsen-Sund viste til at hun ikke hadde oversikt over alle akuttplasseringer som blir 
foretatt til enhver tid, men at hun ikke har informasjon som indikrerer at det er flere 
akuttplasseringer nå enn før.  
 
6. Hop (Ap) ønsket å ta opp sak om guttedag ved helsestasjon for ungdom som ble behandlet i 
hovedutvalg helse og omsorg sitt møte 25.08.2021 sak 19/21.  
Hop  (Ap) viste til at hensikten med vedtaket var å oppretthold tilbudet ved helsestasjonen i 
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Kopervik, men at både gutter og jenter fikk tilbud. Hop viste til vedtaket som ble fattet i sak 19/21.  
 
Hop (Ap)  ba om at saken ble tatt opp på ny i hensikt å tydeliggjøre vedtaket jf. kommuneloven § 11-
3 (5).  
Forslaget fremsatt av Hop (Ap) enstemmig vedtatt  
 
Hop (Ap) la saken og saksframlegget fremsatt i møtet 25.08.2021, sak 19/21 til grunn og fremmet 
følgende forslag til nytt vedtak:  
 
"Hovedutvalg helse og omsorg støtter administrasjonens forslag punkt 1 og 3, men ønsker ny 
formulering på punkt 2: Den etablerte HFU guttedagen omgjøres, men fortsetter for begge kjønn, 
samme sted, samme tid." 
 
Forslaget fremsatt av Hop (Ap) enstemmig vedtatt.  
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